
Protokół nr 29/2012

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 23 lipca 2012 roku.

1. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na rok 2012. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2011-2022.
3. Omówienie projektów oświetlenia ulic w mieście.
4. Omówione projektu ruchu drogowego
5. Wniosek radnej Zapłaty - Szwedziak w sprawie brakującego przyłącza kanalizacji sanitarnej na 

ul. Zielonej.
6. Przyjecie protokołów nr 27 i 28

Ad. 1  i Ad. 2

Burmistrz Walny omówił zmiany w zakresie inwestycji i wydatków komunalnych w budżecie 
na rok 2012 oraz w WPF.

Pani Ciszak przedstawiła komisji wniosek o zwiększenie o 26 tys. rezerwy na wykup gruntów 
przeznaczonych pod inwestycję miasta oraz wykupy ulic. 

Pani Nawrot omówiła zmiany (zwiększenie środków) w dziale inwestycję, wynikające z:
- prac projektowych na ul. Westerplatte
- budowy sygnalizacji świetlnej na zbiegu ulic Klonowej i 11 Listopada
- budowy ulic Ziemniaczanej i Nogali
- termomodernizacji SP 3 i G 1 o w tym wzmocnienie ścian budynków.

oraz zmiany (zmniejszenie środków) wynikające z:

- czasowego odstąpienia od budowy kanalizacji sanitarnej na ul. 1 Maja z powodu braku 
regulacji stanu prawnego tej ulicy.
- zwrotu kosztów za budowę sieci wodociągowych i kanalizacji sanitarnej na ul. 
Fabianowskiej.

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmiany budżetu Miasta Luboń na rok 2012. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.

Nieobecny/na: 1

Wynik głosowania:

za przyjęciem opinii – 7 radnych

przeciw – 0 radnych

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych



1. Przewodniczący poddał pod głosowanie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2011-2022.

 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.

Nieobecny/na: 1

Wynik głosowania:

za przyjęciem opinii – 7 radnych

przeciw – 0 radnych

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych

Ad. 3 

Pan Leszek Jurga przedstawił komisji spis gotowych projektów budowlanych oświetlenia ulic 
(zał.).Komisja analizowała koszty wykonania oświetlenia oraz priorytety budowy. Po dyskusji 
komisja doszła do wniosku:

WNIOSEK

Komisja  Komunalna  uznała,  że  w  pierwszej  kolejności  należy  realizować  budowę  
oświetlenia ulicznego w ulicach: Rydla, Topolowej, Malinowej.

Ad. 4

Pan Leszek Jurga omówił projekt ruchu drogowego ze zmianami wynikającymi z budowy 

sygnalizacji świetlnej na zbiegu ulic Klonowej i 11 Listopada, ze środków PZU.

Po omówieniu stanu bezpieczeństwa ulic, radny Kędra złożył wniosek:

WNIOSEK

Należy wykonać remont chodnika ul. Powstańców Wlkp. na odcinku od ul.  Rivoliego do 
siedziby firmy „Niedźwiedź Look” do dnia 1 września br.

Komisja jednogłośnie poparła wniosek. 

Ad. 5

Komisja zapoznała się z wnioskiem radnej, która działa w imieniu Pani Grażyny Hojki oraz z 
odpowiedzią burmistrza na złożony wniosek (zał. 2).

Komisja po analizie, zdecydowała podtrzymać stanowisko burmistrza

Ad. 6

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 27 a dnia 15 maja br. 



W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.

Nieobecny/na: 1

Wynik głosowania:

za przyjęciem opinii – 7 radnych

przeciw – 0 radnych

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 28 a dnia 5 czerwca br. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.

Nieobecny/na: 1

Wynik głosowania:

za przyjęciem opinii – 8 radnych

przeciw – 0 radnych

wstrzymało się od głosu         – 1 radnych

Przewodniczący

Sekretarz


